

Commissioners of Canada be invited to appear Wednesday, March 17, 1993; and that the Clerk schedule meetings on Tuesday, March 23, Wednesday, March 24 and Thursday, March 25, 1993 to hear witnesses.

It was agreed that the clerk of the Committee contact the following organizations:

Barreau du Québec  
Bell Cellular/Rogers Cantel Inc.  
Canadian Association of Police  
Canadian Association of Journalists  
Canadian Bar Association  
Canadian Bankers Association  
Canadian Broadcasters Association  
Canadian Chiefs of Police Association  
Canadian Civil Liberties Association  
Canadian Direct Marketing Association  
Canadian Daily Newspaper Publishers Association  
Canadian Police Association  
Canadian Radio and Television Telecommunications Commission  
Press Gallery  
Stentor Telecom Policy Inc.

At 4.22 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MARCH 17, 1993

(2)

The Legislative Committee on Bill C-109, An Act to amend the Criminal Code, the Crown Liability and Proceedings Act and the Radiocommunication Act, met at 3.35 o'clock p.m. this day, in Room 306, West Block, the Chairman, Derek Blackburn, presiding.

*Members of the Committee present:* Iain Angus, Sheila Finestone, Bob Horner, Derek Lee, Bob Nicholson, Jacques Tétreault and Blaine Thacker.

*In attendance: From the Legislative Counsel Office:* Diane McMurray, Legislative Counsel. *From the Research Branch of the Library of Parliament:* Eric Legresley, Research Officer.

*Witnesses: From the Department of Communications:* Elizabeth Gilhooly, General Counsel, Director, Legal Services; Robert W. Jones, Director General, Radio Regulatory Branch; Darius Breau, Assistant Manager Operational Policies, Procedures & Programs, Spectrum Management Operations Directorate, Radio Regulatory Branch. *From the Department of Justice:* Michael Dambrot, Senior General Counsel, National Strategy for Drug Prosecution; Yvon Roy, General Counsel and F. Bobiasz, Counsel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, March 8, 1993 relating to Bill C-109, An Act to amend the Criminal Code, the Crown Liability and Proceedings Act and the Radiocommunication Act (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Monday, March 15, 1993, Issue No. 1*).

à la protection de la vie privée du Canada, soient invités à témoigner le mercredi 17 mars; que la greffière prévoit l'audition de témoignages les mardi 23, mercredi 24 et jeudi 25 mars.

Il est convenu, — Que la greffière contacte les organismes suivants:

Barreau du Québec,  
Bell Cellulaire/Rogers Cantel Inc.,  
Association canadienne des policiers,  
Association canadienne des journalistes,  
Association du barreau canadien,  
Association des banquiers canadiens,  
Association canadienne des radiodiffuseurs,  
Association canadienne des chefs de police,  
Association canadienne des libertés civiles,  
Association canadienne du marketing direct,  
Association canadienne des éditeurs de quotidiens,  
Association canadienne des policiers,  
Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes,  
Tribune de la presse,  
Stentor Telecom Policy Inc.

À 16 h 22, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 17 MARS 1993

(2)

Le Comité législatif chargé du projet de loi C-109, Loi modifiant le Code criminel, la Loi sur la responsabilité civile de l'État et le contentieux administratif et la Loi sur la radiocommunication, se réunit à 15 h 35, dans la salle 306 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Derek Blackburn (*président*).

*Membres du Comité présents:* Iain Angus, Sheila Finestone, Bob Horner, Derek Lee, Bob Nicholson, Jacques Tétreault et Blaine Thacker.

*Aussi présents: Du Bureau des conseillers législatifs:* Diane McMurray, conseillère législative. *Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Eric Legresley, attaché de recherche.

*Témoins: Du ministère des Communications:* Elizabeth Gilhooly, avocate générale, directrice, Services juridiques; Robert W. Jones, directeur général, Réglementation des radiocommunications; Darius Breau, gestionnaire intérimaire, Politiques, procédures et programmes opérationnels, Gestion du spectre, Réglementation des radiocommunications. *Du ministère de la Justice:* Michael Dambrot, avocat général principal, Stratégie nationale des poursuites en matière de drogue; Yvon Roy, avocat général; F. Bobiasz, conseiller juridique.

Conformément à son ordre de renvoi du lundi 8 mars 1993, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-109, Loi modifiant le Code criminel, la Loi sur la responsabilité civile de l'État et le contentieux administratif et la Loi sur la radiocommunication (*voir les Procès-verbaux et témoignages du lundi 15 mars 1993, fascicule n° 1*).